
 2.**配合「公共債務法」修正，自103年1月起為對GDP之比率，102年(含)以前為對GNI之比率。
 1.* 係預算數。 附    註：

 4.國內生產毛額、國民所得毛額為行政院主計總處113年5月發布之資料。
 3.本表自100年1月起，配合縣市改制直轄市(請參閱編製說明第五點)修正。
 2.地方政府92年(含)以前為實際數，93年(含)至111年為決算審定數，112年為決算數。
 1.中央政府111年(含)以前為決算審定數，112年為決算數。 說    明：
 財政部國庫署，行政院主計總處。 資料來源：
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表2-4. 各級政府債務未償餘額

 單位：新臺幣百萬元；％

地  方  政  府 總　計

Total
Grand

中央政府

Government
Central

年底別 平均數之比率**
 占前3年度GDP

Last Three CYs
GDP of the

% of Average
 GDP之比率
占當年度

% of GDP

 小　計

Subtotal

新北市政府

Government
City

New Taipei

臺北市政府

Government
City

Taipei
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2.**The figures for 2013 and previous years are % of average GNI of the last three CYs.
1.* The figures are budget accounts. Note：

4.GDP and GNI data are from DGBAS May, 2024.
   status of special municipalities. Please refer to the Introductory Notes for more detailed information.
3.Since January 2011, the details of the content of this table have been revised to be in accord with the redefinition of the
   accounts; figures for 2023 are final accounts.
2.Local Government: The figures for 2003 and previous years are actual figures; figures for 2004 to 2022 are final audit
1.Central Government: The figures for 2022 and previous years are final audit accounts; figures for 2023 are final accounts. Explanation：

National Treasury Administration, Ministry of Finance and DGBAS. Source：
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Table 2-4.  Outstanding Debt of All Levels of Government

 Unit：NT$ Million；%

Local Government

桃園市政府

Government
City
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臺中市政府

Government
City

Taichung

臺南市政府

Government
City
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Government
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各縣市政府

Governments
City
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各鄉鎮市公所

Offices
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